
PROTOKÓŁ NR XVII/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 29 grudnia 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.30 do godz. 14.25.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni – radna Elżbieta Sikora i radny Krzysztof
Falkowski.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy,
Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz
pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad, który przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
b) „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012

r.”,
c) „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”,
d) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie

zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych
i ich części,

e) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.
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4. Sprawozdania z działalności Komisji za II półrocze 2011 r.
5. Przyjęcie planów pracy Komisji na I półrocze 2012 r.
6. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 2 listopada 2011 r. do

16 grudnia 2011 r.
8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
9. Sprawy różne.
10. Przyjęcie Protokołu Nr XV/11 z dnia 21 listopada 2011 r. i Protokołu Nr XVI/11 z dnia

29 listopada 2011 r.
11. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Krystyna Kowalska – Sołtys Sołectwa Grzybów – poprosiła, aby w przyszłym roku
dokonać wymiany okien w wiejskim Domu Kultury w Grzybowie.

Innych zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVII/80/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2012 r.”

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie „Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 r.”
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2012 r.”

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie „Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 r.”

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2012 r.”
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVII/81/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie „Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii”.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia
nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie
bezprzetargowym głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVII/82/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się
o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni
spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie
powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony
przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami,
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok
zwierzęcych i ich części głosowało  - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVII/83/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości
niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia
nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie
bezprzetargowym głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr XVII/84/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 4. Sprawozdania z działalności Komisji za II półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań
z działalności Komisji za II półrocze 2011 r.

1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie
z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej
za II półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2011 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie
z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju
za II półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2011 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

3. Matylda Jakubowska-Czaja – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty – przedstawiła
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za
II półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2011 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.



6

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie
z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za
II półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2011 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Przyjęcie planów pracy Komisji na I półrocze 2012 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji
o przedstawienie planów pracy Komisji na I półrocze 2012 r.

1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji
na I półrocze 2012 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na
I półrocze 2012 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2012 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze
2012 r.
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji
na I półrocze 2012 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze
2012 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze 2012 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze 2012
r.
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

3. Matylda Jakubowska-Czaja – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła
plan pracy Komisji na I półrocze 2012 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze
2012 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze 2012 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze 2012
r.
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawiła plan pracy
Komisji na I półrocze 2012 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze
2012 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze 2012 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze 2012 r.
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do
planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rewizyjna przyjęła plan pracy Rady na I półrocze 2012 r.
Komisja Rozwoju przyjęła plan pracy Rady na I półrocze 2012 r.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) przyjęła plan pracy Rady na I półrocze 2012 r.
Komisja Rolna przyjęła plan pracy Rady na I półrocze 2012 r.

Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.

Za przyjęciem planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2012 r.
Plan pracy Rady na I półrocze 2012 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
2 listopada 2011 r. do 16 grudnia 2011 r.

Wszystkie Komisje przyjęły do wiadomości sprawozdanie z działalności Burmistrza
Gminy Żychlin za okres od 2 listopada 2011 r. do 16 grudnia 2011 r.

Do przedłożonego sprawozdania nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza
Gminy Żychlin za okres od 2 listopada 2011 r. do 16 grudnia 2011 r.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
- wymiana okien w świetlicy wiejskiej w Grzybowie – w pierwszej kolejności musimy

przyporządkować budynek świetlicy pod nową jednostkę tj. pod Gminne Centrum Promocji
i Informacji, której Kierownikiem jest Pani Edyta Ledzion. Następnie rozważymy kwestie
remontów i innych działań dotyczących świetlic wiejskich.

Do p-tu 9. Sprawy różne.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, iż otrzymał pismo
informujące, że nasz wniosek unijny pn.: „Rewitalizacja Starówki Miejskiej - Pl. 29 Listopada”
przeszedł pozytywnie weryfikację w trybie protestowym.
Departament Polityki Regionalnej weryfikował ocenę, pod którą był poddany nasz wniosek w
pierwszym naborze. Duże zasługi ma tutaj Pani Kierownik Edyta Ledzion, która
opracowywała i przygotowywała cały projekt, jak również zajęła się procedurą odwoławczą –
protestem. Pani Ledzion wychwyciła błędy, które przy ocenie popełnili oceniający, dwóch
oceniających zaniżyło nam ocenę o co najmniej 3 punkty, które nam brakowały do
pozytywnej oceny przejścia minimalnego progu.  Ponadto okazało się, że przekroczyliśmy
ten próg o kolejne punkty, ogółem nadrobiliśmy 7 punktów.
Przedstawił w skrócie pismo Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego
dotyczące weryfikacji naszego wniosku o dofinansowanie.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że otrzymała od Burmistrza Gminy Żychlin pismo –
odpowiedź skierowaną do Związków Zawodowych Samorządowego Zakładu Budżetowego.
Jeśli radni będą mieli życzenie się z nim zapoznać, pismo to jest do wglądu w Biurze Rady.

Do p-tu 10. Przyjęcie Protokołu Nr XV/11 z dnia 21 listopada 2011 r. i Protokołu
Nr XVI/11 z dnia 29 listopada 2011 r.
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Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów.

1. Za przyjęciem Protokołu Nr XV/11 z dnia 21 listopada 2011 r.

głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

2. Za przyjęciem Protokołu Nr XVI/11 z dnia 29 listopada 2011 r.

głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła XVII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


